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Από το υπ’ αριθ. 21/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 537/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ανάκλησης της υπ’ αριθ. 435/94 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για 
«Παραχώρηση χρήσης έκτασης για χώρο 
στάθμευσης οχημάτων δικαστών – 
δικηγόρων». 

 
       Σήμερα 13 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. Μ. Γαβρίδης Ν. Χαμαλής  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
6. K. Aσλάνογλου M. Σουμελίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Λ. Τσαβδαρίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Λ.  Τάκης Ε. Κουκουρδής -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης Γ. Μανακούλης  
11. Σ. Γεωργιάδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 

16ου θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Σ. 
Παναγιωτίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 540/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 544/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης.  

14. Α. Ταραλάς 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ.  Παναγιωτίδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης   
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-11-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη, που έχει ως εξής: 
 Με την υπ΄αριθ. 435/1994 απόφασή του το Δ.Σ που κυρώθηκε με την 
20301/7-12-1994 απόφαση Νομάρχη, παραχώρησε στο δικηγορικό σύλλογο Βεροίας 
έκταση εμβαδού =512,76μ2, στο ΟΤ 94 πίσω από το δικαστικό μέγαρο για να την 
χρησιμοποιήσουν ως χώρο στάθμευσης οχημάτων δικαστών και δικηγόρων, με την 
δέσμευση ότι θα την παραδώσει στο Δήμο, όταν αυτός θελήσει να την αξιοποιήσει 
για άλλους σκοπούς. 
 Ο Δήμος θέλοντας να αξιοποιήσει τον παραπάνω χώρο, πρέπει να ανακαλέσει 
την παραπάνω απόφαση. 
 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Το ΔΣ με την αρ. 435/94 απόφασή του ανταποκρίθηκε σε αίτημα 
του δικηγορικού συλλόγου Βέροιας να τους παραχωρήσουμε δωρεάν τη χρήση ενός 
τμήματος, ιδιοκτησίας του Δήμου, που βρίσκεται ακριβώς πίσω από τα δικαστήρια, 
το οποίο περιέφραξαν, για να το χρησιμοποιήσουν ως χώρο στάθμευσης για τους 
δικηγόρους, τους δικαστές και τους δικαστικούς υπαλλήλους. 
 Το ζήτημα της στάθμευσης είναι ένα από τα σημαντικά προβλήματα που 
αντιμετωπίζει η πόλη μας και πολύ περισσότερο αντιμετωπίζεται ένα πρόβλημα 
πρόσβασης προς τους σημαντικούς αρχαιολογικούς χώρους,  όπως είναι η περιοχή 
του Βήματος του Απ.Παύλου, αλλά και της συνοικίας της Μπαρμπούτας, που έχουν 
ένα διαρκώς αυξανόμενο ενδιαφέρον από τουριστικά λεωφορεία και από 
μεμονομένους επισκέπτες. 
 Πρόθεσή μας είναι να διαμορφωθεί πίσω από τα δικαστήρια με την  
ενοποίηση του χώρου αυτού, με τον δρόμο που υπάρχει και ένα τμήμα που είναι πίσω 
από την Λέσχη Αξ/κών, επίσης ιδιοκτησίας Δήμου Βέροιας, είναι μεγαλύτερος χώρος 
στάθμευσης, στον οποίο να μπορούν να έχουν ευκολότερη πρόσβαση οι 
κάτοικοι,αλλά κυρίως να δώσουμε μία λύση στα τουριστικά λεωφορεία, που θέλουν 
να πλησιάσουν αυτήν την περιοχή που έχει ενδιαφέρον, και δεν έχουν που να 
σταθμεύσουν. 
 Εισηγούμαι την ανάκληση της απόφασης του ΔΣ για τη δωρεάν παραχώρηση 
στο δικηγορικό σύλλογο και αμέσως μετά, αφού συζητήσουμε το τεχνικό πρόγραμμα 
και τον προϋπολογισμό του Δήμου, θα προταθεί να διαμορφώσουμε ένα μεγαλύτερο 
χώρο στάθμευσης εκεί, που να εξυπηρετεί και τους δικηγόρους, με καταβολή 
αντίστοιχου τιμήματος, και τους κατοίκους της περιοχής και τα τουριστικά 
λεωφορεία. Εχω ενημερώσει τον πρόεδρο του δικηγορικού συλλόγου. 
 Σκουμπόπουλος :Ποιά είναι η θέση του προέδρου του δικηγορικού συλλόγου; 
 Δήμαρχος :Δεν εξέφρασε τη θέση του. Του είπα ότι αυτός ο χώρος που 
παραχωρήθηκε επειδή τον χρειαζόμαστε πλέον ως Δήμος, πρόκειται να 
χρησιμοποιηθεί για να διαμορφωθεί ένας ευρύτερος χώρος στάθμευσης. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Η απόφαση πάρθηκε  για την εξυπηρέτηση των δικηγόρων 
και των δικαστών. Δημιουργήσαμε πολλά προβλήματα με τις κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις στην πόλη. Συμφωνούμε να ανακληθεί η απόφαση, με την προϋπόθεση ότι 
θα χρειαστεί στο Δήμο ο  χώρος αυτός. 
 Ουρσουζίδης :Θα θελα να συγχαρώ τον Δήμαρχο για την πρωτοβουλία που 
πήρε, δεδομένου ότι εξυπηρετούνται συντεχνιακά συμφέροντα και τίποτα παραπάνω. 
 Πρόεδρος: Ποιοίσυμφωνούν με την ανάκληση; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 



Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Ε. 
Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Π. Πιτούλιας, Α. 
Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή.  
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν με την ανάκληση; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-11-00 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μ. 
Ποτουρίδη. 
2.- Την με αριθ. 435/94 απόφασή του. 
3.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
4.- Ότι ο Δήμος προτίθεται να αξιοποιήσει ενιαία τον παραπάνω χώρο με γειτονικές 
δημοτικές εκτάσεις, προκειμένου ν’ αντιμετωπιστεί το πρόβλημα στάθμευσης και η 
πρόσβαση των επισκεπτών σε αρχαιολογικούς χώρους της περιοχής. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 247 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την ανάκληση της υπ’ αριθ. 435/94 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας για «Παραχώρηση χρήσης έκτασης για χώρο στάθμευσης 
οχημάτων δικαστών – δικηγόρων» προκειμένου αυτή να αξιοποιηθεί από το Δήμο 
Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    537/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Λ. Τάκης   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


